
 
 

 

ZAPISNIK 1. seje IO DOTS-a 
 

 

 04.10.2016  

 

 
Prisotni člani DOTS: Gregor Hribar, Zoran Jerončič, Samo Miklavc, Boris Klokočovnik, Marko 

Zadražnik, Damjan Marinko 

 

Dnevni red: 

  

1.      Problemi licenciranja v sezoni 2016/2017 

2.      usposabljanje in licenciranje in pravilniki v prihodnosti 

3.      usposabljanje statistikov 

4.      razno 

 

AD 1) Problemi licenciranja v sezoni 2016/2017 

 

Za sezono 2016/2017 ni bilo problemov pri izdaji licenc za trenerje.  

 

AD 2) Usposabljanje in licenciranje in pravilniki v prihodnosti 
 

Zaradi spremenjenega programa usposabljanja in dejstva, da vsi trenerji , ki imajo 1.stopnjo 

usposobljenosti ne morejo voditi samostojno ekip bomo za naslednjo sezono 2017/2018 morali 

prilagoditi tudi Pravilnik o licenciranju in izobraževanju trenerjev. Pri spremembah bo potrebno tudi 

pregledati programe usposabljanja FIVB tečajev saj so se le ti menjali in jih je potrebno ponovno 

ovrednotiti glede na naše usposabljanje. 

 

V sezoni 2016/2017 bi morali omogočiti čim večjemu številu trenerjev , ki ima 1. stopnjo, da se 

usposobijo do 2 stopnje. Strokovni sodelavec Marinko Damjan preveri kakšno je obstoječe stanje 

trenerjev s 1. stopnjo in kdo od njih je sploh zainteresiran , da se usposobi na 2. stopnjo. 

 

Prav tako je v zvezi z usposabljanjem Jerončič Zoran preveril programe v Italiji in se zmenil, da bi se 

dobili z gospodom Maverjem, ki dela v Italiji na programih usposabljanja in da bi skupaj ovrednotili 

tako njihove kot naše programe usposabljanja.  

 

 

AD 3) Usposabljanje statistikov 

 

Člani DOTS-a se soglasno strinjajo, da se statistik ukine kot uradni član ekipe (sedenje na klopi) 

 

Zapisal:        Predsednik IO DOTS: 

Marinko Damjan       Hribar Gregor 

 

                                                      


